
Zápis ze schůze Rady rodičů (RR) při Gymnáziu Kladno, z.s. 

konané dne 13. 1. 2025 

 

Přítomni: 

Viz Příloha č. 1. Prezenční listina. 
 

Program schůze: 
 

1. Program setkání, schválení programu jednání.      

2. Aktuální stav vybraných příspěvků  

3. Schvalování žádostí o příspěvky 

4. Poukázky pro studenty  

5. Různé (kamerový systém, barevný tisk), závěr. 
 

Průběh schůze:  

1. Program setkání, schválení programu jednání: 

Předsedající předseda RR Jiří Karas přivítal přítomné. O termínu dnešní schůze byli členové RR 

informováni prostřednictvím emailů a stránek GK; Přednesl program dnešního jednání. Konstatoval 

přítomnost 13 členů, z toho 3 online přes MS Teams. Celkem oprávněných hlasovat 11. 

Návrh programu schválen. Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

Online: pí. Kvapilová, p. Kubeczka, pí. Kellerová. 
 

2. Aktuální stav vybraných příspěvků  

Pí. Ornstová informovala účastníky schůze o stavu výběru příspěvků. Aktuálně vybráno 77,54 %. 
 

3. Schvalování žádostí o příspěvky 

Příspěvky schválené dle přiloženého seznamu viz Příloha č. 2. v celkové výši 75 724,- Kč. 

 

Průběh hlasování: 

Žádosti viz příloha ve výši  54 724,- Kč. 

Návrh schválen. Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0.  

 

Žádost EuropaHaus ve výši 21 000,- Kč. 

Návrh schválen. Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se:  1.  

 

4. Poukázky pro studenty 

Pí. Kellerová seznámila členy RR s návrhem organizace rozdělování studentských poukázek. Připraví 

návrh na sdílený formulář a metodiku jeho rychlého vyhodnocení.  
 

5. Různé (kamerový systém, barevný tisk), závěr. 

Pí. Eichlerová - Aktivní Kladno – soutěž pro studenty rekultivace zázemí pro studenty – zájem ze strany 

RR podpořit existuje, nutné představit více detailů na další RR.  

 

Kamerový systém – pí Ornstová seznámila členy s problémy týkajícími se režimu vstupu do šaten. Jedním 

z možných řešení by byla instalace kamerového systému. Pí. Eichlerová prodiskutuje na půdě školy 

možná řešení vstupu do šaten a škola případně připraví odhad nákladů na instalaci kamerového 

systému. O případné podpoře SR bude rozhodnuto na základě těchto podkladů.  

 

Barevný tisk  – žádost o barevnou tiskárnu byla odložena. Ve škole možnost barevného tisku k dispozici 

je. Pí. Eichlerová prodiskutuje možnosti řešení ze zdrojů školy. 



 

Termín příštího konání RR bude: 17. února 2025.  

 

Zapsal: 

J. Karas 

 

Ověřil:  

J. Ornstová 

 

Příloha č. 1 – Prezenční listina 

Příloha č. 2 – Seznam žádostí 


